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Het is weer zo ver! We mogen weer naar 
buiten! Na een mooi en sportief zaalseizoen 
mogen eindelijk de noppenschoenen weer 
uit de kast.

Wanneer we weer voor het eerst ons 
eigen veld betreden, valt op dat de 
opwarmrondjes rond het veld jullie 
gemakkelijk af zullen gaan. Dit heeft 
natuurlijk vooral te maken met de goede 
conditie waarmee onze sporters de winter 
uit zijn gekomen, maar toch ook met de 
nieuwe veldafmetingen.
Net voor het begin van de zaalcompetitie 
zijn de velden in orde gemaakt voor 
een voorjaarsseizoen met nieuwe 
veldafmetingen. Er zijn verse lijnen in het 
kunstgras gelegd en nieuwe potten voor 
de palen in het veld aangebracht.
Al met al een flinke en kostbare ingreep 
waarmee we in ieder geval weer helemaal 
up-to-date zijn. 

Zaalseizoen
Ook dit jaar is het zaalseizoen weer 
voorbij gevlogen. Bij het ter perse gaan 
van deze Orbit zijn nog niet alle teams 
klaar met de competitiewedstrijden 
maar is al wel duidelijk dat er dit 
zaalseizoen waarschijnlijk weer een 
kampioenskandidaat is; De B2 moet nog 
tegen de medekoploper en gaat dus nog 
voor de bloemen. 

Onze selectieteams hadden het 
dit zaalseizoen niet makkelijk. Het 
vlaggenschip draaide goed mee in 
de middenmoot van de poule en kan 
terugkijken op een geslaagd zaalseizoen.
Het 2e begon haar reeks met een aantal 
nederlagen, maar wist zich uiteindelijk 
nog in de poule te handhaven. 

Nieuwe hoofdsponsor
Een zeer belangrijke mijlpaal was het 
afsluiten van een contract met een nieuwe 
hoofdsponsor. De sponsorcommissie 
heeft een puike prestatie geleverd door 
Maurits Kamphuis en Bianca Huygen te 
verbinden met Telstar. We zijn dan ook 
zeer trots en verheugd dat Dé Register 
Makelaar haar naam aan Telstar heeft 
verbonden.

Naast de mooie sponsornaam op onze 
shirts zullen we nu in alle uitingen, van 
wedstrijdformulier tot social media, als 
KV Telstar / Dé Register Makelaar te boek 
staan.

Voorwoord
van het bestuur
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BESTEL JE EIGEN TENUE 
in DE LEDENSHOP

www.KVTELSTAR.NL

Nieuwe trainer
Ronald Anbeek heeft aan het begin van 
het zaalseizoen aangekondigd Telstar te 
zullen gaan verlaten aan het einde van dit 
seizoen. Namens het bestuur bedank ik 
hem in deze Orbit al vast voor de prettige 
en sportieve samenwerking en wens hem 
alle goeds voor de toekomst. Uiteraard 
wordt aan het einde van het veldseizoen 
nog op een uitgebreidere wijze afscheid 
genomen.

De TC is de afgelopen maanden naarstig 
op zoek gegaan naar een goede vervanger 
voor Ronald.
Net voor het ter perse gaan van deze 
Orbit kwam de TC met witte rook. Met 
ingang van volgend seizoen wordt Daan 
van der Klis onze hoofdcoach. Daan is nu 

nog trainer van Dos Westbroek 2.

Tot slot
Met al deze “vernieuwingen”, kunnen 
we in ieder geval stellen dat Telstar/Dé 
Register Makelaar een zeer dynamische 
vereniging is. 
Ik verheug me er op om de 2e helft van 
het veldseizoen weer door te brengen in 
ons eigen clubcomplex. Sportief gezien 
hoop en verwacht ik dat iedereen het 
weer goed naar z’n zin zal hebben. 

Voor nu wens ik iedereen binnen Telstar/
Dé Register Makelaar, namens het 
bestuur, een mooie 2e seizoenshelft op 
het veld toe.

Eugène Korff



Orbitde

Onlangs bereikte het bestuur het bericht van het overlijden van mevrouw Timmerman, 
de vrouw van Jaap Timmerman en de moeder van Alex Timmerman. 

Het bestuur wenst haar echtgenoot, kinderen, kleinkinderen en verdere naasten veel 
kracht en sterkte toe in de komende periode.

 
Het bestuur



Orbitde

van de
REDACTIE

Vers van de pers: We hebben een nieuwe 
trainer voor de selectie! Altijd weer een 
lastige zoektocht voor de TC, maar ik heb 
zo het idee dat voormalige Telstar trainers 
nog wel eens een goed woordje doen voor 
ons ;-) Hopelijk zal Daan van der Klis zich 
spoedig thuis voelen bij ons en kan hij bij-
dragen aan mooie resultaten.

 
Goed om te zien dat er weer van alles 
wordt georganiseerd. Zoals fabelach-
tige feesten, prima proeverijen, gezellige 
klaverjasavonden en dan zijn er nog de 
toffe teamuitjes. 
En ik kijk alweer uit naar de eigen-                  
tijdse einddag, zou deze weer net zo leuk 
worden als vorig jaar? Hopelijk iets minder 
blessures deze keer… Het is op 17 juni. 
Ben ik nog bijna het schitterende 
schoolkorfbaltoernooi vergeten, dat 
hebben we eerst nog op 10 mei. De 
schoolkorfbalcommissie geeft in deze 
Orbit een les hoe zij haar rol invult.

 
Je voelt aan alles dat Telstar bruist, laten 
we daar vooral van genieten en er alles 
aan doen om dat te behouden en uit te 
bouwen. De prestaties op het veld volgen 
dan vanzelf. We gaan weer lekker het veld 
op, voldoende zuurstof in de lucht en na- 
tuurlijk onze eigen Toptent. En dan komt 
Arno weer helemaal in z’n element, dat 
kan je elders in deze Orbit lezen. 

Op het moment van verschijnen van deze 
Orbit wordt er achter de schermen hard 
gewerkt aan de nieuwe website. Een team 
van 'wijze mannen en vrouwen' wil na de 
zomervakantie een spliksplinternieuwe en 
van alle toeters en bellen voorziene online 
presentatie van onze vereniging gereed 
hebben. Nog even geduld dus!

Vooralsnog wens ik iedereen een mooi 
veldseizoen!

Vriendelijke groet, 
Marcel van der Vliet
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opzeggen 
of niet?

Opzeggen? 
Doe dit vóór 1 mei 2017

Iedereen die volgend seizoen niet meer wil 
korfballen, wordt verzocht dit zo spoedig 
mogelijk kenbaar te maken.

De TC begint binnenkort met de team-
opstellingen voor het volgende seizoen. 
Aantallen spelers en speelsters zijn daarbij 
natuurlijk van belang.
Alleen opzeggingen die schriftelijk of per 
mail zijn aangeleverd worden behandeld, 
graag met vermelding van reden. Doe dit 
zo snel mogelijk, doch uiterlijk voor 1 mei 
2017. Voor opzeggingen die later binnen-
komen gelden ook volgend seizoen con-
tributieverplichtingen!

Opzeggen per mail
Anneke Duijst-Smink
anneke.telstar@live.nl 

Schriftelijk opzeggen bij:
KV Telstar
Middellaarseweg 4B
3871 KR Hoevelaken

Overig lid
Misschien wil je wel lid blijven van Telstar, 
maar niet meer spelen, dan kun je aan-
geven dat je overig lid wilt worden. De 
contributie daarvoor bedraagt momenteel 
€ 18,50. Je kunt dan, als je wilt, de Orbit 
blijven ontvangen. 
Voor leden binnen Hoevelaken is dat gra-
tis, voor leden buiten Hoevelaken worden 
de portokosten in rekening gebracht.

Adreswijzigingen
Een nieuw adres, e-mailadres en een nieuw 
telefoonnummer kun je ook per mail door-
geven, zodat de administratie van Telstar 
goed op orde blijft. Ook als je dit seizoen 
verhuisd bent en nog geen adreswijziging 
hebt doorgegeven dan graag een e-mailtje 
sturen naar anneke.telstar@live.nl.

Bij de coverfoto:
Hoofdtrainer Ronald Anbeek in actie; 

hij vertrekt aan het eind van het seizoen.



Orbitde

04 Cobi Rozendaal 
05 Jannieka van Koot
11 Thom Genuit
 Madelief Veldman
14 Lia van de Braak-van Ginkel

15 Wilma Bernhard
18 Tjerk Beukens
19 Joris van Hoorn
 Dinand Wiesenekker
20 Ton Jansen
21 Romee van Dunschoten
 Thomas Molenaar
23 Renske van der Vliet
26 Jan Veldhuizen
 Tessa Visser
27 Arno van Oosterom
29 Kees Veldhuizen

01 Iris Lagemaat
02 Ruben Spee
03 Stefan Kuyt
04 Ilse Senders
05 Cobi Smink
06 Ben Vos
07 Joas van der Louw
09 Arend Bakker
 Ronneke Bleeker
 Dana Bosman
10 Evert Eberhard
 Arjan van Leijenhorst
 Michiel Smink
 Janine Stark
11 André van Strien
12 Elzard de Lange
14 Marieke Lagemaat-Weijman
16 Stefan de Boer
19 Maarten de Jong
25 Tim Pleizier
 Alex Timmerman
28 Dingena de Groot
 Wendy Visser-Stubbs
30 Thijs van Bloemendaal
31 Marijke Kuijsten

april mei
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01 Gijsbert van Gessel
02 Marieke Vreekamp
04 Marianne Smink
06 Anneke Duijst-Smink
08 Fons van Voorn
10 Leonie Boer
11 Dirk Lourens
 Britt Oosterbroek
 Tim van Oosterom
12 Wim Boer
 Jan Jakobs
13 Dirk-Jan van Doornik
14 Gert van den Bunt
 Hester Krabbe
16 Bianca van de Coterlet
18 Dana van de Pol
19 Michiel van Dijk
 Andries van Eckeveld
 Bas Hopman
 Lotte van Silfout
 Gideon Voets
22 Jessica Boone
23 Jeremey Boone
24 Mieke van Hoorn
25 Wim van der Molen
27 Maren ten Ham
29 Lukas van Doornik
 Wiep Meijer
30 Freerk Dommershuijzen

juni juli
03 Eugène Korff
04 Rosanne de Jong-Bleeker
 Gerrit-Jan Laseur
 Maarten Smidt
06 Levi de Weert
07 Merel Dommershuijzen
09 Rochelle Geijtenbeek
11 Henk van Ruitenbeek
 Woutera Teeuwissen
12 Mirka Straathof
13 Adaja Schottert
 Esther Vermeij
14 Ali Molenberg-De Jong
 Winette Vreekamp
18 Max Voskuilen
19 Wout Veldhuizen
21 Anke Hopman
23 Wouter van Bloemendaal
 Luuk van de Braak
 Edwin van Dunschoten
25 Hans Bakker
27 Carmen de Groot
 Bas Munter
28 Richard van Duinkerken
 Lois de Korte
31 Boy de Haan
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Voorheen Fa. H. Endendijk 
 
 
 
 
 
 
 

Wij wensen  
jong en oud 

een sportief seizoen  

Gijs Jan Berkhof

Aannemersbedrijf Berkhof 
Wolfsesteeg 9

3785 LN Zwartebroek 
Telefoon: (0342) 462 757 

Mail: info@aannemersbedrijfberkhof.nl

www.aannemersbedrijfberkhof.nl

bouwen, verbouwen, renoveren en onderhouden

Voorheen Fa. H. Endendijk 
 
 
 
 
 
 
 

Wij wensen  
jong en oud 

een sportief seizoen  
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Voorheen Fa. H. Endendijk 
 
 
 
 
 
 
 

Wij wensen  
jong en oud 

een sportief seizoen  

We schrijven niet zo vaak iets in de Orbit, 
maar nu willen we graag iets van ons laten 
horen. Allereerst willen we graag meede-
len dat we op woensdag 10 mei aanstaan-
de ons jaarlijkse schoolkorfbaltoernooi 
weer houden. Onze sponsor van de laat-
ste jaren “Albert Heijn” kan dit toernooi 
niet meer sponsoren i.v.m. het feit dat “Al-
bert Heijn Hoevelaken” nu niet meer als 
zelfstandige winkel opereert.

Wij willen jullie allemaal op deze middag 
uitnodigen om de kinderen uit ons dorp 
hard aan te moedigen.  Helaas bemerken 
we een terugloop van het aantal teams. 
Hierop hebben we geprobeerd om de 
groepen 4 ook deel te laten nemen, maar 
daar voelen de scholen in ons dorp niet 
voor. Gelukkig is er wel de clinic voor jon-
gere kinderen, die dit jaar door Kurt Metz 
zal worden geleidt. 

Het grote nieuws is dat Toos Veldhuizen 
gaat stoppen. Ze heeft zich meer dan 15 
jaar met veel enthousiasme en liefde inge-
zet om alle basisschool kinderen enthousi-
ast te maken voor het schoolkorfbal. Toos 
bedankt.  Nadat Sandra Beijer vorig jaar is 
gestopt heeft naast Toos ook Arina beslo-
ten om te gaan stoppen. 
Gelukkig hebben we weer een nieuwe 
schoolkorfbalcommisie die bestaat uit 
Kurt Metz, Lonneke van Eck en Gea Rak-
horst. Ik heb hun gevraagd om een stukje 

SCHOOLKORFBAL
toernooi

te  schrijven waarom ze zich willen inzet-
ten voor schoolkorfbal, vind je schoolkorf-
bal belangrijk en denk eens “out of the 
box” hoe het schoolkorfbal er in de toe-
komst wellicht uit mag gaan zien…

Gea Rakhorst
Hallo, Ik ben sinds dit 
jaar lid van de school-
korfbalcommissie. 
Ik heb 2 zoons, Luuk 
(D1) en Chris (E2) die 
beide door het school-
korfbal enthousiast 
zijn geworden voor deze sport. Ik vind dat 
persoonlijk erg leuk. Telstar is een fijne en 
gezellige club. Doordat wij in Hoevelaken 
niet bekend waren, en de mannen nog 
niet wisten welke sport ze wilden doen,  
kwam dit via het schoolkorfbaltoernooi 
toch goed ;-)  Ik vind het dus zeker belang-
rijk dat het schoolkorfbaltoernooi (en ook 
andere schoolsporttoernooien) moet blij-
ven bestaan. 
Vanuit school heb ik meerdere jaren een 
team gecoacht, ik vond het erg leuk en ik 
werd er erg enthousiast van. Ik hoop een 
eigen en positieve bijdrage te kunnen le-
veren in deze commissie. Hopelijk gaat 
dat lukken want de aanmeldingen lopen 
helaas wel wat terug en dat is jammer. 

Kurt Metz
Bij velen van jul-
lie al wel bekend als 
scheidsrechter, voor-
zitter scheidsrechter-
commissie en voorzit-
ter van de TC. 
Daarnaast ben ik dus 

ook lid van de schoolkorfbalcommissie. 

Voorheen Fa. H. Endendijk 
 
 
 
 
 
 
 

Wij wensen  
jong en oud 

een sportief seizoen  
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BEGELEID 
SPORTEN

(bij)

De Wel 6d (t.o. tennispark)
3871 MV Hoevelaken T 033 25 424 90 
I www.dewelness.nl E info@dewelness.nl

BESTE SPORTSCHOOL
GEMEENTE NIJKERK 2014

De_Welness_adv_Telstar_A5.indd   1 16-04-15   20:05
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Mijn rol binnen de commissie is de wed-
strijd- en scheidsrechter planning.

App
Vanuit mijn werk ben ik bekend met het 
bouwen en onderhouden van applicaties.
Speciaal voor het schoolkorfbal heb ik een 
applicatie gemaakt waarmee het plannen 
en registreren van een toernooi heel ge-
makkelijk gaat. Met een druk op de knop 
is de stand in elke poule te zien op de te-
levisie in de kantine (en daar zijn wij (Toos 
en Arina) ontzettend blij mee, Kurt ;-) )

Op mijn 11e ben ik aanraking gekomen 
met korfbal en vanaf dag 1 was ik er weg 
van. Jongens en meisjes in 1 team, de fy-
sieke en tactische uitdaging en de sfeer in 
de club maken voor mij korfbal de mooiste 
sport die er is. Mijn eerste scheidsrechter 
ervaring had ik op het schoolkorfbal toer-
nooi van ZKV (Zaandam). Dat vond ik zo 
leuk dat ik de opleiding Jeugdwedstrijdlei-
der en daarna KNKV-scheidsrechter heb 
gevolgd. Toen ik door een blessure niet 
meer kon spelen ben ik op naam gaan flui-
ten en dat doe ik nu al bijna 25 jaar. 

Zoals gezegd vind ik Korfbal de mooiste 
sport die er is. Schoolkorfbal is een manier 
om de jeugd daarmee in aanraking te laten 
komen en zelf te laten ervaren wat korfbal 

nu precies is. Ik vind het jammer dat er op 
scholen in de gymles bijna geen aandacht 
aan wordt besteed. Het is toch een van de 
weinige echt gemengde sporten, dus juist 
perfect voor op school. 

Ik denk dat het imago van korfbal ervoor 
zorgt dat veel kinderen, vooral jongens, 
niet snel voor korfbal kiezen. Daar zou veel 
meer op ingezet moeten worden. De bond 
is daarmee wel op weg. Zo is het 4Korfball 
ingevoerd en wordt er ook veel aandacht 
gegeven aan Beachkorfbal. Ook wordt er 
continue gekeken naar de spelregels om 
het spel voor de toeschouwer aantrekke-
lijker te maken. Zo is de verkleining van de 
velden, de regels omtrent vrije worp en 
strafworp, invoering van de schotklok in 
de hoogste divisies van het wedstrijdkorf-
bal een goed voorbeeld van aanpassing 
die het spelletje sneller en aantrekkelijker 
maken. 

Om meer mensen te interesseren om 
korfbal te gaan spelen kan in mijn ogen 
alleen door aan het imago van de sport 
te werken. Het idee dat korfbal truttig is 
en voor meisjes kan je alleen ontkrachten 
door mensen te laten voelen wat korfbal 
is door ze het spel te laten spelen. Clinics 
op scholen en in wijken, bedrijfstoernooi-
en etc zijn daar een mogelijkheid voor. 
Zeker als je dan 4 korfbal of beachkorf-
bal laat spelen. Misschien moeten we in 
onze omgeving eens een promotour gaan 
doen (samen met Sparta Nijkerk en Mia). 
Nu ik er over nadenk zouden het school-
korfbal toernooien van Sparta en Telstar 
misschien wel samen kunnen gaan en dan 
op de avonden gaan spelen op beide com-
plexen. Ik noem maar wat. 
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Bloemen, planten, bruidswerk,  
rouwarrangementen, 

aardewerk en cadeauartikelen 

Bloemenhuis Vink 

Ook kunt u bij ons bloemen en plan-
ten versturen door heel Nederland  

en naar het buitenland! 
 
 

Bakkersweg 10 - Voorthuizen 
Verlengde Dorpsstraat 4A - Putten 

Tel.: 0342 - 473677 
Fax.: 0342 - 470818 



Orbitde

Lonneke Krabbe
Ik ben moeder van 
Britt uit de C1 en Hes-
ter uit de D3. Zelf ben 
ik met 5 jaar begon-
nen met korfballen bij 
NKC’51 in Nijverdal. 
Doordat wij ruim 3 jaar 

geleden zijn verhuist naar Amersfoort zijn 
wij terecht gekomen bij Telstar. Nu we een 
beetje onze draai gevonden hebben, vind 
ik het leuk om wat te gaan doen binnen de 
vereniging. De meiden spelen, mijn man 
helpt met de oud papier inzameling en ik 
start hiermee.
Zelf ben werkzaam in het onderwijs en 
ik vind sport en bewegen erg belangrijk. 
Sport zorgt voor een goede uitlaadklep 
van alle drukte in het dagelijks leven en 
een leuke manier om jezelf uit te dagen 
soepel en fit te blijven. Korfbal is bij uit-
stek een sport die je uitdaagt om nog veel 
meer kanten van jezelf aan te spreken. Je 
moet samen met anderen werken om te 
kunnen scoren, want je mag niet lopen 
met de bal. Dat samenspel is, in een maat-
schappij die erg individualistisch is, juist 
belangrijk om te blijven oefenen. Korf-
bal vraagt technisch en tactisch inzicht. 
Je moet denken en handelen en liefst al 
vooruit denken om zo op tijd te handelen. 
Soms doet een ander iets wat jij juist niet 
verwacht en dat moet je flexibel zijn en je 
daar juist op aan passen.

Maar wat ik al zoveel jaar geweldig vind 
aan korfbal is dat je van jongs af aan ge-
wend bent geraakt aan het samenspel met 
jongens en meiden. Je hebt elkaar nodig. 
Het zorgt voor veel gezelligheid en door 
de jaren heen zie je ook dat er hechte 

korfbalvriendschappen ontstaan.
Wanneer je aan anderen vertelt dat je 
korfbalt is de reactie vaak één van onbe-
grip. Het is een meisjessport, niet stoer. 
Dat is jammer, want ik denk dat je conditi-
oneel veel in je mars moet hebben. Menig 
duel onder de korf is zwaar bevochten en 
daar is niets meisjesachtigs aan!

Om korfbal onder de aandacht te bren-
gen bij schoolkinderen is het misschien 
een idee om “kennismaking met korfbal” 
door middel van 5 trainingen te organise-
ren. Kinderen die het leuk lijkt krijgen 5x 
de kans om bijvoorbeeld op een woens-
dagmiddag van 4 tot 5 met elkaar te trai-
nen en dit af te sluiten met een patatje 
bij de kantine. Zijn ze hierna enthousiast 
dan kunnen ze lid worden en ingedeeld 
worden op leeftijd. Om ook de scholen 
hierbij te betrekken kunnen we aangeven 
dat wanneer zij 5 tot 10 enthousiaste leer-
lingen aanleveren voor de kennismaking-
strainingen, de school een schoolkorfbal 
lesmap krijgen met daarin diverse les-
kaarten voor het geven van een korfbal-
training/gymnastiek les. Veel middelbare 
scholieren moeten een maatschappelijke 
stage doen. Deze jongeren kunnen hier-
voor ingezet worden.
Voor spelende leden (kinderen) is het mo-
gelijk om bij de bond een spreekbeurtpak-



Orbitde

ket aan te vragen over korfbal. Zo kan 
je aan iedereen vertellen hoe leuk het 
is om te korfballen. In dit pakket zitten 
ook stickers en folders om uit te delen. 
www.knkv.nl/knkv-corporate/jeugd/
spreekbeurt-of-werkstukpakket/

Stoutenburgerlaan 6, 3835 PB Stoutenburg
Tel. 033-2535615

www.pluktuinstoutenburg.nl

Theehuis open vanaf 1 mei: donderdag t/m zaterdag
van 10.30 tot 17.00 uur. Andere dagen op afspraak.

Pluktuin open vanaf 1 juli. Zondag gesloten.

Tot slot
Als ik voorgaande stukjes lees dan kunnen 
we concluderen dat er een prachtige nieu-
we enthousiaste schoolkorfbalcommissie is 
aangetreden. Met hun drive kan het niet an-
ders dan dat er nog meer kinderen enthou-
siast worden voor het korfbalspel.

We wensen jullie ontzettend veel succes 
toe met het organiseren van dit jaarlijkse 
evenement.

Arina de Korte



Orbitde

VELDEN 
GEREED

De veldafmeting (totaal 3 stuks) is na de 
herfstvakantie aangepast naar 40 x 20 
meter. Door de veldverkleining wordt het 
korfbalspel sneller en attractiever.



Orbitde

Ruben

Daniël

Nathan

Lukas

Esther
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Interview met een korfbalfamilie
door Jessica Boone

Elsbeth (moeder)
Hoe ziet een korfbalzaterdag er bij jullie 
uit?
Eigenlijk iedere zaterdag zijn er bij ons 
wel korfbal activiteiten. Op vrijdagavond 
wordt er gekeken wie wat wanneer heeft, 
hoe laat, waar, moeten we rijden? (dat is 
altijd maar 1x op een zaterdag met dank 
aan Toos voor de goede planning!) is er 
iemand vrij, enz.
Om niet iedere keer de vraag te krijgen: 
'mam, wanneer moet ik trainen (dit is 
vooral aan het begin van een nieuw 
seizoen) of 'mam, wanneer heb ik een 
wedstrijd', hebben we nu ook een 
krijtbord in de keuken opgehangen wie 
wanneer moet trainen of een wedstrijd 
heeft :). 
Het lijkt een hele drukte zo met 5 kids op 
een sport, maar we hebben er allemaal 
plezier in en dan 'loopt' het prima!

Wie heeft er het meeste commentaar op de 
scheidsrechter?
Dat hebben we nooit. We genieten 
vooral van het kijken naar en het spelen 
van de wedstrijden. Er zijn natuurlijk 
weleens beslissingen van een scheids dat 
je je afvraagt of dat de juiste is maar ja, 
de scheids beslist.

Hebben jullie zelf ook korfbal gespeeld?
Allebei niet, dus van wie ze dit hebben? 
Theo heeft vroeger wat aan zaalvoetbal 
gedaan :)
 
Theo (vader)
Welke team's spelen jullie kinderen?
Ruben C1, Lukas D1, Daniël D3, Esther 
F2, Nathan F2.

Hoeveel wedstrijden hebben jullie 
gemiddeld op een zaterdag en gaan jullie 
ook naar alle thuiswedstrijden toe? 
Gemiddeld 2-3 denk ik. Om een beetje 
structuur aan te brengen gaat Elsbeth 
meestal naar de thuiswedstrijden en rijd 
ik de uitwedstrijden met de kinderen. 
Als ik dan terug kom en er worden nog 
thuiswedstrijden gespeeld, dan kijk ik 
daar ook nog wel effe mee. Het is namelijk 
altijd wel weer leuk en gezellig langs de lijn 
bij Telstar. Er zijn vele bekende kinderen, 
jongeren en ouderen. En doordat onze 
kinderen in verschillende teams spelen 
worden onbekenden vanzelf bekenden. 

Het wordt één grote Telstar familie. 
Je komt er dan ook achter dat er veel 
meer gezinnen of zelfs families zijn die 
helemaal met het "korfbalvirus" besmet 
zijn. 
Dus voor de komende edities van de 
Orbit kunnen er nog veel meer van dit 
soort interviews gemaakt worden!   

Op visite bij...
Familie Van Doornik
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Relax fauteuils   •   Design fauteuils   •   Sta-op fauteuils   •   Hooglaag bedden 

Bedden   •   Matrassen   •   Lucht ondersteunende  matrassen   •   Herstoffering

Drs. W. van Royenstraat 1, 3871 AN Hoevelaken, Tel.nr. 033-4893389 
kijk ook eens op www.leefcomfort.nl 
Openingstijden: ma. t/m vr.: 9.00 tot 17.30 uur, za. 9.00 tot 16.00 uur.

GRATIS PARKEREN VOOR DE DEUR
ergonomische en levenscomfort 

verhogende producten

EEn goEdE nachtrust is bElangrijk oM fit tE prEstErEn
Het matras is het belangrijkste onderdeel van uw bed, u kunt de beste en duurste bedbodem 

hebben maar alleen het matras zorgt voor de juiste ondersteuning.

“LUCHTCOMFORT is simpelweg 

het beste matras dat er op dit moment be-

staat. Luchtgeveerd neemt exact de vormen 

van uw lichaam aan. Door gebruik te maken 

van een luchtkern wordt de lichaamsdruk 

perfect over de matras verdeeld om de juiste 

lichaamshouding te verkrijgen. De zware 

delen van uw lichaam drukt de lucht weg naar 

uw holle delen zodat deze een opwaartste 

druk krijgen en niet kunnen inzakken.

Het is het meest drukpunt verlagende matras 

en ten alle tijden in te stellen d.m.v. een druk 

op de knop van de air control unit.

Deron matrassen bieden een unieke com-

binatie van stabiliteit, optimale gewichts-

verdeling en een hoge mate van comfort. 

Door de drukverlagende eigenschappen 

van de toplaag en de ondersteuning van de 

onderlaag helpen de Deron matrassen rug-, 

nek- en gewrichtspijnen te voorkomen. De 

matrassen hebben mede door de unieke 

materialen een lange levensduur. Ze zijn 

bruikbaar in verschillende gewichtsklassen en 

worden veel toegepast bij mensen met spier- 

en gewrichtsklachten. 

AANBIEDING ALLEEN VOOR TELSTAR LEDEN.
Matras BodyComfort 90 x 200 x 15 nu van 339 euro voor slecht 279 euro (overleg Telstar lidmaatschap verplicht)
Het BodyComfort matras is een door en door High Resolution schuim matras, erg goed ventilerend en een ongekend lange 

levensduur, voorzien van een afneembare tijk met rits.

Door de ongekende mogelijkheden in maatvoering is de BodyComfort matrassenlijn de meest bijzondere collectie matrassen 

op de Nederlandse markt.  De BodyComfort matrassenlijn is leverbaar in 3 hardheden.

♣    de bodycomfort senator (zacht) uitgevoerd met high resolution type hr43W.
♣    de bodycomfort inbetween (normaal) uitgevoerd met high resolution type hr43W en high resolution type hr43.
♣    de bodycomfort de luxe (stevig) uitgevoerd met high resolution type hr43.

Niet voor niets worden Deron matrassen al jarenlang in medische kringen hooggewardeert en ingezet.

Leefcomfort heeft een zeer uitgebreide collectie matrassen, van het “BESTE MATRAS TER WE-

RELD” tot een simpele maar desalniettemin zeer goed en goedkope High Resolution matras.

Wij leveren echt iedere gewenste maat en maken ook veel matrassen voor bijzondere ledi-

kanten, boten, campers en caravans.
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Ruben
Hoe lang speel jij al korfbal? 
Vanaf 2011, dus 6 jaar

Wat vind jij leuk aan korfbal?
Het leren van steeds betere technieken 
en spelinzichten. Dat het een teamsport is 
met jongens en meiden. We hebben ook 
veel lol met elkaar tijdens de trainingen. 
(wat onze trainers niet altijd even leuk 
vinden :) )

Lukas
Welke functie speel jij het liefst in een 
wedstrijd?
Aanvallend, duels aangaan onder de paal.

Spelen jullie thuis weleens een potje 
korfbal? 
Ja, m'n vader heeft van oud ijzer twee 
korfbalpalen (die we in hoogte kunnen 
verstellen) in elkaar geknutseld waarop 
we regelmatig oefenen en wedstrijdjes 
spelen.

Daniël
Waarom heb jij voor korfbal gekozen 
uiteindelijk? 
Ik heb eerst 3 jaar op voetbal gezeten. 
Toen ik vorig jaar februari een keer mee 
mocht trainen vond ik dat zo leuk dat ik 
graag op korfbal wilde. Dit kwam niet 
omdat mijn broers erop zaten hoor!  
Voetballen doe ik nog steeds graag maar 
ik vind korfballen net iets leuker.

Hoe was het om twee teamsporten tegelijk 
te beoefenen?
Omdat ik van mijn vader en moeder het 
voetbalseizoen af moest maken heb ik 
voetbal en korfbal een paar maanden 

samengedaan. Dan trainde ik 1x in de 
week bij de voetbal en 1x bij de korfbal 
en had ik soms op zaterdag van allebei 
een wedstrijd na elkaar, dat was wel leuk!!
 
Nathan
Is het leuk dat al jouw broers en zusje ook 
korfbal spelen? 
Ja

En geven ze jou weleens tips? 
Ja, als we buiten een partijtje doen geven 
meestal Ruben en Lukas wel wat tips.

Esther 
Wat was jouw leukste wedstrijd en 
waarom? 
De kampioenswedstrijd op het veld vorig 
jaar!

Wordt er weleens aan tafel opgeschept 
over een korfbalwedstrijd? 
Nee. Maar we praten er wel met z'n 
allen over tijdens het eten, hoe onze 
wedstrijden zijn gegaan.

Bedankt voor het interview. Wij wensen 
jullie heel veel plezier met korfballen!
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Door Rianne Wernsen

Naam: Ronald Anbeek
Geboortedatum: 09-11-1982
Lengte: 190 cm
Kleur haar: Bruin
Kleur ogen: Bruin

Hoe was het om de 'hoofdmacht' van een 
club te trainen. Smaakt het naar meer?
Het was voor mij de eerste keer dat ik 
als hoofdtrainer aan het roer stond van 
een korfbalvereniging en dat is me prima 
bevallen! Ik vind het heel erg leuk dat ik 
uiteindelijk eindverantwoordelijk was voor 
het reilen en zeilen binnen de selectie. 
Dit is denk ik ook wel iets dat goed bij 
mij past. Het smaakt zeker naar meer, 
maar aankomend seizoen doe ik (wat het 
hoofdtrainerschap betreft) toch even een 
stapje terug en ga ik bij SKF in Veenendaal 
het 2e team onder mijn hoede nemen.

Welke stempel heb je gedrukt op de selectie?
Ik vond het belangrijk om vanaf begin af aan 
van de gehele selectie ook daadwerkelijk 
één selectie te maken. Dus ervoor zorgen 
dat S1 en S2 betrokken zijn bij elkaar, 
samen trainen en dus samen het seizoen 
doorlopen. Volgens mij is dat aardig gelukt!
Verder vond ik het erg belangrijk om 
het statische spel -dat er een beetje 
ingeslepen zat- vanuit de laatste jaren ging 

veranderen, zodat er gescoord kon worden 
over meer schijven. Dus dat niet altijd maar 
1 of 2 spelers de pogingen namen en voor 
doelpunten zorgde, maar dat eigenlijk de 
hele ploeg daarvoor ging zorgen. Hierdoor 
werd het spel een stuk leuker om te spelen 
én om naar te kijken denk ik.

En als laatste vind ik het heel erg belangrijk 
om altijd hard te werken, daar begint het 
wat mij betreft mee. Conditioneel waren 
we dan ook altijd prima in orde en zeker in 
de eerste 2 seizoenen hebben we in best 
een aantal wedstrijden hierdoor punten 
gepakt. Verder staan wij bekend als een 
taaie ploeg die nooit opgeeft, dat is een 
mooi compliment! We zijn dan ook al vaak 
van een grote achterstand teruggekomen 
in de wedstrijd en dat heeft allemaal te 
maken met het hard blijven werken en 
geloven in jezelf.

Waarin is Telstar het meest gegroeid tijdens 
jouw coaching? 
Mentaal en tactisch denk ik dat S1 erg 
gegroeid is onder mijn leiding. Ik heb 
geprobeerd om spelers bewust te maken 
van bepaalde spelsituaties. Bijvoorbeeld 
het uitspelen van een wedstrijd als je 1 
of 2 doelpunten voor staat. Maar ook het 
tempo uit het spel halen als je te snel 
een aantal doelpunten op rij tegen krijgt. 
Naast het zelf doelpunten (door meerdere 
spelers) maken en verdedigen, staan dit 
soort zaken bij mij hoog in het vaandel.

Je werkt met een grote selectie, hoe bepaal 
je de basis 8?
Voor mij begint een seizoen in augustus 
altijd met een selectiemoment. Op dat 
moment probeer ik de ploeg zo samen 

Op de bank 
met... 
Ronald Anbeek
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te stellen dat we daar de rest van het 
seizoen mee blijven spelen. In principe 
wil ik daar niet teveel van afwijken. 
Mocht in het seizoen dan blijken dat 
bepaalde combinaties niet lopen of dat 
iemand uit S2 zich zo goed ontwikkelt 
dat hij een plekje in S1 verdient, dan kan 
er voor gekozen worden om de opstelling 
aan te passen. Maar dat is aan het begin 
van de seizoen niet de insteek.

Ben je tevreden met wat je hebt bereikt bij 
Telstar?
Op zich ben ik wel tevreden ja. Alleen in 
het eerste seizoen hebben we in de zaal 
een te laag niveau gehaald en speelden 
we te lang onderin mee. Daarna zijn 
we denk ik een hele stabiele 1e-klasser 
geworden en hebben we het menig 
betere tegenstander het heel lastig 
gemaakt. Het is wel jammer dat we niet 
een keer écht voor het kampioenschap 
mee hebben kunnen spelen tot het einde 
van de competitie, helaas zat er elk 
seizoen minimaal één tegenstander bij 
die echt meer kwaliteit had.

Zijn er dingen die je, achteraf gezien, 
anders had willen doen?
Nee, eigenlijk niet. Ik sta achter alle 
keuzes die gemaakt zijn.

Waar moet Telstar de komende jaren aan 
gaan werken? 
Aan het door ontwikkelen van de selectie. 
Binnen afzienbare tijd zullen –naar 
verwachting– best een aantal gevestigde 
spelers stoppen in de selectie (om welke 
reden dan ook). De jonge spelers die 
nu met name in 2 spelen moeten dan 
het stokje overnemen. Het wordt de 

komende jaren belangrijk om deze spelers 
‘klaar te stomen’ voor het grote werk.

Welke wedstrijd(en) zal je nooit vergeten? 
Vorig seizoen hebben we in de 
zaalcompetitie uit en thuis tegen Fiks 1 
gespeeld. De uitwedstrijd zal ik niet gauw 
vergeten, omdat we daar compleet van 
de mat zijn gespeeld (liever zou ik die 
wedstrijd wel vergeten). Echter zal ik de 
thuiswedstrijd ook niet snel vergeten. We 
hebben toen 1 van onze beste wedstrijden 
gespeeld, en hoewel we met 1 punt verschil 
verloren hadden we daar wel een heel goed 
gevoel over. Verder hebben we dit seizoen 
op het veld thuis tegen Noviomagum 1 
gespeeld. We wonnen deze wedstrijd met 
25-11, ik denk dat dat de beste wedstrijd 
onder mijn leiding is geweest.
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Kan je een van je slechtste herinneringen als 
trainer noemen?
Eén van de slechtste herinneringen de 
zware knieblessure die Esther opliep 
vorig seizoen. Het is nooit leuk als een 
speler waar je zo nauw mee samenwerkt 
langdurig geblesseerd raakt. Door heel 
hard werken is ze intussen weer topfit en 
terug op haar niveau aan het komen, dat is 
dan weer een hele mooie herinnering die ik 
aan Telstar over zal houden.

Op welke punten zou je jezelf nog willen 
ontwikkelen?
Zoals ik in de eerste vraag al aangaf wordt 
ik aankomend seizoen trainer/coach van 
SKF 2 in Veenendaal. Dat is op het gebied 
van het hoofdtrainerschap misschien wel 
een stapje terug en klinkt niet zo ambitieus. 
Echter is dat voor nu wel een bewuste 
keuze en hoop ik me daarna weer te 
kunnen richten op het hoofdtrainerschap 
bij een korfbalvereniging. Over hoeveel 
seizoenen dat zal zijn weet ik nog niet, de 
tijd zal dat leren. Ik kan me als trainer van 
SKF 2 ook weer verder ontwikkelen door 
de samenwerking met Steven Brink (jullie 
wel bekend) die volgend jaar de nieuwe 
hoofdtrainer gaat worden bij SKF. Hij heeft 
bij Telstar en DOS (W) laten zien zich goed 
ontwikkelt te hebben dus ik kijk ook heel 
erg uit naar die samenwerking.

Wil je verder nog wat kwijt aan de lezer
Zeker! 
Als eerste aan de selectie: blijf de komende 
jaren zo hard en goed trainen als jullie de 
laatste 3 jaren hebben gedaan. Voor een 
trainer is dat heel fijn en je ontwikkelt je als 
speler dan ook veel meer. Ik vond het erg 
fijn om met jullie allemaal samen te werken 
en hoop dat dat wederzijds is!

Dan aan de supporters van Telstar: Hierbij 
wil ik jullie als trainer (maar ik weet zeker 
ook namens de selectie) enorm bedanken 
voor de support in de laatste 3 jaren. 
Ik hoop dat jullie (bij vlagen) hebben 
genoten van het spel en het harde werken 
dat wij hebben laten zien. Jullie hebben een 
prachtige vereniging met een fantastische 
veldaccommodatie. Wees daar zuinig 
en trots op en blijf vooral de selectie 
aanmoedigen. Niets is zo fijn als speler 
als er een groep supporters meeleeft en 
aanmoedigt tijdens wedstrijden.

Wat zou je mee willen geven aan de volgende 
trainer?
Ik wil de volgende trainer heel veel succes 
wensen met zijn nieuwe klus. Er staat een 
leuke selectie klaar die niet schroomt om 
hard te werken en goed te trainen. Maak 
daar gebruik van en zorg dat iedereen er 
vervolgens plezier in blijft hebben!

Ronald: Succes bij je volgende uitdaging!
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Dé Register Makelaar, opgericht in 
2009, is een jong, dynamisch maar 
zeer ervaren makelaarskantoor dat zich 
bezighoudt met de aan- en verkoop 
van particuliere woningen, verkoop 
van nieuwbouwprojecten alsmede 
waardebepalingen en taxaties. 
In de jaren dat zij nu zelfstandig zijn 
heeft Dé Register Makelaar een flinke 
portefeuille opgebouwd. ,,Wij zijn 
begonnen met lopen, toen werd het 
snelwandelen en nu is het rennen’’, aldus 
Maurits Kamphorst, mede-eigenaar van 
het bedrijf.

Hoofdsponsor
Dé Register Makelaar is sinds 1 januari 
2017 de nieuwe hoofdsponsor van 
Telstar geworden: Telstar 1 heeft mooie 
nieuwe shirts en trainingspakken in 
gebruik genomen.
De reden dat Maurits Kamphorst en 
compagnon Bianca Huygen-Bouw de 
naam Dé Register Makelaar graag aan 
Telstar wilde verbinden zijn de goede 
prestaties, de familiecultuur en de 
aandacht die de club besteedt aan de 
jeugd. 

Sponsor in 
beeld
Dé Register Makelaar

Dé Register Makelaar
Oosterdorpsstraat 2
3871 AD Hoevelaken
T    033 879 54 34
M   info@deregistermakelaar.nl
W   www.deregistermakelaar.nl
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Goedendag altesaam!!

Het komt er weer aan… het veldseizoen 
part II. We mogen weer naar buiten ook 
al lijkt me daar nu nog niet zo veel aan 
want, as we speak, nu dus, terwijl ik dit 
verhaaltje aan het tikken ben, staat het 
buiten te regenen en is het fris. Daar 
moet je toch niet aan denken dat je daar 
in staat met je korte shirtje en het andere 
vak beresterk dus niks te doen dan kou 
lijden. 
Dat was vroeger trouwens erg zeg… 
dan stond je in het aanvalsvak, maar 
het andere aanvalsvak was ook sterk 
en als de bal dan nog eens een keer 
onderschept werd dan moest ie eerst nog 
door het middenvak. En als dat vak van de 
tegenstander dan ook nog eens beresterk 
was, dan kreeg je de bal dus helemaal 
nooit. En in de zomer was dat niet zo erg 
dan ging je gewoon lekker liggen, maar 
als het koud is nou dan stond je daar dus 
een potje kou te lijden. 

Maar goed terug naar nu, zonder 
middenvak en inmiddels nog weer 
kleinere velden dan krijg je het dus niet 
meer koud en dat is mooi…
Waar was ik… oja dat we weer naar 
buiten mogen en weer lekker naar ons 
eigen complex mogen. Waarom heet 
het eigenlijk complex, zo ingewikkeld 
is dat toch niet? Hmm uiterst complexe 
zaak om een gewoon recht toe recht aan 
sportveld met kleedkamers en kantine 

een complex te noemen terwijl dat toch 
vrij gewoon en simpel is, wat daar nou 
weer de grondslag van is… ik zal er eens 
induiken in deze zeer complexe zaak…

Waar was ik… oja dat we weer naar 
buiten mogen en weer lekker in onze 
eigen schone kleedkamers ons mogen 
omkleden. De kleedkamers die gewoon 
door ons allen schoongehouden worden 
(zie het team rooster op de site of in de 
kantine want bij uitkomen van dit stukje 
is er nog geen wedstrijdprogramma bij 
mij beschikbaar). 
En waar we als vereniging zelf ook nog 
eens wekelijks met onze eigen super 
schoonmaakploeg doorheen gaan. 
Lekkerrr schoon. Want nu we het 
hier toch over hebben die wc’s in de 
sporthallen daar ga je toch ook niet voor 
je plezier heen, verschrikkelijk, hoe komt 
dat toch, terwijl je thuis het zo netjes voor 
elkaar hebt en gewoon netjes binnen de 
randjes… hoe komt het dan toch dat dat 
op zo’n openbaar toilet dan heel anders 
gaat, dat snap ik niet zo goed hoor, nou 

TopTenT
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ben ik van 1966 en zie ik dat misschien 
verkeerd maar toch…. 

Waar was ik… oja dat we weer naar buiten 
mogen en ook weer gezellig in onze eigen 
TopTenT kunnen zijn. Niks rondhangen 
in ongure vreemde tenten, niks geld in 
vreemde organisaties douwen. Maar 
gewoon weer lekker vertrouwd op ons 
eigen terras de derde helft uitspelen en 
genieten van het mooie uitzicht op het 
hoofdveld. Geen tegenvallende prijzen 
bij de kassa want alles blijft vertrouwd 
laag in prijs. 
ER is echter wel een verandering. U 
als hooggewaardeerde gasten zult hier 
niets van merken maar na circa 30 jaar 
trouwe dienst is ons koffieapparaat er 
mee uitgescheëen. Hij heeft ons al die 
jaren zijn trouwe dienst bewezen en 
is zelfs even in het archief verdwenen 
maar tijdens zware tijden met de 
koffieautomaat was hij er weer om de kar 
toch vlot te trekken. Met als resultaat dat 
hij gewoon weer onze hoofdkoffiezetter 
is geworden, hulde daarvoor maar hij is 
niet meer onder ons. Gelukkig hebben 
we een zeer goede vervanger voor u 
gevonden en deze zet ook de koffie weer 
zoals koffie gezet hoort te worden, met 
het aroma van echte koffie!...

Waar was ik… oja de vertrouwde lage prijs 
en als u dan onverhoopt niet genoeg cash 
op zak heeft dan is daar natuurlijk altijd 
nog onze pinautomaat. Deze uitvinding 

is dit seizoen bij ons geïntroduceerd en 
nu al niet meer weg te denken bij onze 
korfbalvereniging Telstar. 
Nu waren we natuurlijk al heul ouderwets 
dat wij nog steeds geen pin hadden, maar 
nu we ook hier weer ingestapt zijn is het 
als of we nooit zonder gedaan hebben. 
Hierbij natuurlijk hulde voor u o klant dat 
u zo makkelijk met ons mee geschakeld 
hebt in dit medium van de moderne 
techniek.

Goed, wij als kantineteam zijn er 
al weer helemaal klaar voor, alle 
roosters: Schoonmaakrooster, Bar-
rooster, Oefenwedstrijdrooster, Don-
derdagvondrooster… zijn al bijna klaar. 
Inkoop is nog wel een dingetje gezien 
onze trouwe leverancier Albert Heijn 
stopt met bezorgen -Henk-Jan van de 
Bospoort erg bedankt voor de afgelopen 
jaren- en Jumbo niet op de zaterdag kan 
bezorgen…
Maar daar komen wij uit.
Zoals dus al gezegd: wij als kantine-
commissie zijn er klaar voor en kijken er 
weer naar uit om jullie als onze gasten te 
mogen verwelkomen.

Beste mensen, alles wat ik nu nog 
uitkraam zou in het niet vallen bij het 
voorgaande dus ik laat het hierbij, ik 
wens u allen prettige wedstrijden en een 
prettig korfbalseizoen.

Namens de complete kantinecommissie, 
tot TopTenT
Arno van Oosterom



Orbitde

Ministars

De oplossing is:

Woordzoeker voorjaar
Zoek alle woorden en maak met de overgebleven letters een zin.



Orbitde



Orbitde

BESTUUR
Voorzitter   Eugène Korff   voorzitter@kvtelstar.nl
Secretaris   Erika Korff    secretaris@kvtelstar.nl
Penningmeester  Tineke Hempenius   033-2538220 penningmeester@kvtelstar.nl
Vrijwilligers   Maarten v Brummelen     06-34566702  maarten_van_brummelen@hotmail.com
Lid   Arno van Oosterom, Edwin 
   van Dunschoten, Kurt Metz, 
   Ludo Zwaan, Maureen van 
   Goethem, Wilco Rakhorst

TECHNISCHE COMMISSIE
Voorzitter   Kurt Metz    06-14017600 korfbalscheidsrechter@gmail.com
Wedstrijdsecretariaat Senioren Arjan van Leijenhorst   06-41991697 avl88@hotmail.com
Wedstrijdsecretariaat Junioren Marieke Jakobs   06-28812885 mariekejakobs@gmail.com
Wedstrijdsecretariaat Aspiranten Dingena de Groot   033-2540152 dingenahijstek@hotmail.com
Wedstrijdsecretariaat Pupillen Toos Veldhuizen   033-2536301 toosveldhuizen@gmail.com
KNKV / Sportlink  Toos Veldhuizen
   Bas Munter    033-2571111  brmunter1965@kpnmail.nl
Technisch Beleid  Thijs van Brummelen   06-47164134 sjiht@hotmail.com
Oefenwedstrijden  Rob Harmsen   06-23695879 robharmsen@kpnmail.com
Kampioenen-coördinator Colinda van Vulpen   bacovulpen@hotmail.com

SCHEIDSRECHTERSCOMMISSIE 
Voorzitter / KNKV  Kurt Metz    06-14017600 korfbalscheidsrechter@gmail.com
Aanwijzing   Jaap van Brummelen   06-10655028 jaapvbrummelen@gmail.com
Begeleiding scheidsrechters Marine Noorland   033-4565547 noorland.bernhard@gmail.com
   Geert Teeuwissen   06-15823243 geertteeuwissen@hotmail.com 

KANTINECOMMISSIE 
Voorzitter   Arno van Oosterom   06-50631007 arnovanoosterom@gmail.com
Lid   Bas Altena, Richard van 
   Duinkerken, Robèrt Engel, 
   Jonathan Doornenbal
Inkoop   Bianca van de Coterlet   b.vd.coterlet@kpnmail.nl
Bardiensten  Herman van den Berg
Schoonmaak  Corrie van Ravenhorst
   Ellen van Oosterom

ONDERHOUD & BEHEER
Beheerder accommodatie Edwin van Dunschoten   033-2581191 evandun@planet.nl
Gebouwen   Wout Veldhuizen 
Materiaal   Cees Noorland   033-4565547 noorland.bernhard@gmail.com
Lid   Johathan Doornenbal
   Robert Doppenberg
Hovenier   Marrie van den Hoeven

PR & MEDIA COMMISSIE
Voorzitter   Maureen van Goethem   06-81429007 pr@kvtelstar.nl
Redactie De Orbit  Marcel van der Vliet   redactie@kvtelstar.nl 
   Rianne Wernsen, Ingeborg 
   de Groodt, Marion Zuurveen
   Vacature

commissies
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Vormgeving   Maureen van Goethem   maureen@mc4tekst.nl
Bezorging   Toos Veldhuizen
   Fam. Van Maanen
ICT   Steffen Kemme   steffen@kvtelstar.nl
Website   Marcel van der Vliet
   Maureen van Goethem
   Steffen Kemme
Fotografie   Jessica Boone

KLEDINGCOÖRDINATIE
   Natalie van Silfhout   van.silfhout@online.nl
   Berdien van Wezel
   Jan Willem Boer

SPONSORCOMMISSIE
Voorzitter   Ludo Zwaan 06-23703555 sponsorcommissie@kvtelstar.nl
Secretaris   Cobi Smink      cobismink@planet.nl
Lid   Stefan de Boer
   Eugène Korff
   Wout Veldhuizen

TELSTAR EVENEMENTEN COMMISSIE
Voorzitter   Wilco Rakhorst   tec@kvtelstar.nl
Penningmeester  Carmen de Groot
Lid   Bas Altena, Herman van 
   den Berg, Jochem Kok, 
   Dennis van Keulen, Woutera 
   Teeuwissen, Lois de Korte

OUD PAPIER COMMISSIE
Voorzitter   Arina de Korte   AKorte1970@kpnmail.nl
Lid   Henri ten Ham

LOSSE TAKEN
Ledenadministratie  Anneke Smink
Ondersteuning boekhouding Gerco van Maanen
Opstellen jaarrekening  Arend Bakker
Spelerskaarten  Bas Munter
Verjaardagskaarten  Marianne van Strien
Ziekenboeg   Dingena de Groot
Scheidsrechterontvangst Gerrit van Hanswijk
Schoolkorfbal  Gea Rakhorst, Arina de 
   Korte, Kurt Metz, Lonneke 
   Krabbe
Einddag   Freerk Dommershuijzen, 
   Arno van Oosterom,
   Bas Munter, Edwin van 
   Dunschoten, Rob Harmsen, 
   Toos Veldhuizen
Club van 25  Bas Munter, Edwin van 
   Dunschoten, Rob Harmsen
Grote Clubactie  Astrid Spee, Inge van Ginkel



Orbitde

Team Contactpersoon Telefoon E-mail adressen
 
SENIOREN
S1 Ronald Anbeek   06-41822792 anbeekr@hotmail.com
S2 Maarten de Jong   maartendejong5@hotmail.com
S3 Herman van den Berg  06 81690842 hermanvandenberg3@hotmail.com
S4 Martine Noorland 033-4565547  noorland.bernhard@gmail.com
S5 Toos Veldhuizen   033-2536301 toosveldhuizen@gmail.com
RECR Sandra Beijer  033-2535642 sace01@kpnmail.nl

JUNIOREN
A1 Arjan Westeneng 06-23163376 arjan_veen33@hotmail.com
A2 Nog niet bekend

ASPIRANTEN
B1 Duco Snitselaar  06 12764505  disthebest@live.nl 
B2 Jochem Kok  06 81166526 jochem-kok@hotmail.com 
C1 Thijs van Brummelen 06 47164134  sjiht@hotmail.com 
C2 Vivian Hafkamp  06 42218626  vivianhafkamp@hotmail.com 
C3 Carmen de Groot 06 42250422  carmendegroot@hotmail.com 

PUPILLEN
D1 Martine Noorland 033 4565547  noorland.bernhard@gmail.com 
D2 Natalie van Silfhout 06 51204242  van.silfhout@online.nl 
D3 Romy Ossendrijver 06 18702975 romy_99@live.nl
E1 Geert Teeuwissen 06 15823243  geertteeuwissen@hotmail.com 
E2 Daphne v Dunschoten 06 23993771  dvandun@planet.nl 
E3 Bjorn de Groot   06 28887607  bjorndegroot2000@hotmail.com 
F1 Britt van den Top 06 43804347  brittvandentop@live.nl 
F2 Marieke Vreekamp 06 22497087  mariekevreekamp@kpnmail.nl 
F3 Janine Stark  06 50536381  janine.s@hotmail.nl 
F4 Nog niet bekend
         
KANG Marieke Lagemaat  06-27403228 arendlagemaat@tele2.nl

CONTACT



Telefoon: 0342-461789 
www.sloof.nl 

Elektrotechniek 

Uw installateur voor: 
Elektrotechniek 
Beveiliging 
NEN3140 Inspecties 

Datacommunicatie 
Onderhoud 
24-uurs service 



BLOKHUIS BRAAKMAN architectenbureau  bna

Kamerlingh Onnesstraat 3      3817 JR Amersfoort      033 461 39 72      www.blokhuisbraakman.nl- - -
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